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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  12/03/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 

 

ΘΕΜΑ: «Καμία αποκατάσταση των αποφοίτων ΑΣΣΥ, καταταγέντων τα 

έτη 1991,1992 και 1993» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Στην από 02/03/2022 επιστολή της «ΕΝΩΣΗΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΗΠΕΙΡΟΥ» αναφέρεται για πολλοστή φορά η ελλιπής 

μέριμνα του Υπουργείου, προκειμένου να αποκατασταθεί η αδικία που 

υφίστανται οι απόφοιτοι ΑΣΣΥ που κατατάχθηκαν τα έτη 1991, 1992 και 

1993.  

 

Δυστυχώς, παρά τους εύλογους δικαστικούς αγώνες στελεχών και παρά 

τις επανειλημμένες επισημάνσεις (υπ’ αριθμ. πρωτ. 1785/16.11.2020 

ερώτηση μου προς το Υπουργείο Σας) για το ανωτέρω πρόβλημα το 

αρμόδιο Υπουργείο φέρεται να αδιαφορεί για την επίλυση του 

προβλήματος, ως γνωρίζετε ο ίδιος άριστα.  

 

Αυτό αποδεικνύεται άλλωστε και από το γεγονός ότι στο υπό διαβούλευση 

νομοσχέδιο του Υπουργείου, δεν υπάρχει καμία διάταξη  για την επίλυση 

του θέματος που αφορά  τη βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ, 

καταταχθέντων κατά τα προαναφερθέντα έτη.  

 

Ως εκ τούτου, η Κυβέρνηση παρά τις υποσχέσεις Σας, φέρεται να 

αδιαφορεί για την οριστική επίλυση του ανωτέρω προβλήματος, το οποίο 

ταλανίζει χιλιάδες στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτάται  ο Υπουργός: 

1) Για ποιο λόγο από το 2018 μέχρι σήμερον, παρά τις υποσχέσεις από 

τους εκάστοτε αρμόδιους Υπουργούς δεν έχει επιλυθεί με 

νομοθετική πρόβλεψη η βαθμολογική αποκατάσταση των ΑΣΣΥ 

(1991,1992 και 1993); 

2) Προτίθεσθε στο υπό διαβούλευση νομοσχέδιο να προσθέσετε 

νομική διάταξη προς επίλυση του άνω προβλήματος; 

3) Σε τι άλλους εναλλακτικούς τρόπους, προτίθεσθε να προβείτε, έτσι 

ώστε να αποκατασταθεί η αδικία των αποφοίτων ΑΣΣΥ, 

καταταγέντων κατά τα ανωτέρω έτη; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 


